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Aan:   Het college van burgermeester en wethouders 
Betreft:  Artikel 48 vragen inzake Geusseltbad 
 
Maastricht 11 maart 2016 
 
Geacht college, 
De SP heeft enkele vragen mede naar aanleiding van de stadsronde d.d. 8 maart 
2016. 

1. Het Geusseltbad zou de meest duurzame zwembad van Nederland zijn met 
zelfs een BREEAM-certificering. Hoe kan het dat de energiekosten á € 
186.000,- zo hoog zijn? 

2. Waarom is het gebruikersonderhoud á € 435.000,- zo hoog? Hoe denkt u 
deze te kunnen drukken? 

3. Waarom zijn de schoonmaakkosten á € 76.000,- zo hoog? Hoe denkt u deze 
te kunnen drukken?  

4. Er bevindt zich een camera bij de toegangspoortjes, de kassa bevindt zich op 
een dergelijke afstand dat controle poortjes lastig is. Een camera vreet 
bovendien energie. Waarom bevindt de kassa niet direct naast de 
toegangspoortjes, net zoals Polfertmolen in Valkenburg?  

5. Tijdens de stadsronde werd aangegeven dat het zorgbad helemaal achteraan 
zwembad bevindt, dit is ongunstig voor minder-validen die hiervan gebruik 
willen maken. Oplossingen lijken kostbaar te zijn (benutting achteringang of 
verplaatsing zorgbad). In combinatie met het schroevenprobleem lijkt er 
sprake te zijn van een ontwerpfout Geusseltbad. Kan niet de ontwerper en 
bouwer zwembad aansprakelijk worden gesteld hiervoor en zodoende dankzij 
de vordering de kosten Geusseltbad worden gedrukt?  

6. Kunnen verenigingen die gebruik maken van het zorgbad niet middels een 
pasje toegang krijgen via de achteringang, zodat handhaving kan worden 
volstaan met een camera?  

7. Zijn er kleedkastjes geschikt voor mensen met reuma (zij hebben grote moeite 
deze kastjes open te krijgen)? Indien ja, hoeveel?  

 
In afwachting van Uw reactie verblijf ik  
 
 
met vriendelijke groeten, 
 
Marcel Bonder 
SP  


